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Skolebestyrelsesmøde - Referat  
 
 
16. juni 2022, 18:00 – 21:00, Afd. Lillerød  
Møde indkaldt af Peter Hvidegaard  

 
Afbud: Hanne Roed, Martin Oddershede, Dorte Villumsen 

 
18:30 – 18:35  

 
Introduktion  
Agenda  

Godkendelse af referat  
 

Ingen bemærkninger til referat af sidste møde 

 

Peter  

 
18:35 – 19:05  

 
Data til opfølgning fra APV  
- Opfølgning på sidste møde  
 

Sygefravær: 
Tue gennemgår sygefraværsstatistikken over en treårig periode på 
Lillevang Skole og SFO (slides). Opsummeret over perioden ligger 
tallet på 6,02% for samtlige faggrupper. 
 
Skolebestyrelsen drøfter tallene og opsummeringen og behovet for 
at følge udviklingen. Herunder et blik på fordelingen mellem 
matriklerne som et perspektiv ind i den eventuelle forestående 
samling af skolen på én matrikel. Der er en generel forventning om, 
at tallene falder (post corona). 
 
Skolebestyrelsen ønsker at følge udviklingen på Lillevang Skole 
(graf), på lærerniveau ønskes en oversigt pr. matrikel og for alle 
faggrupper en oversigt pr. afdeling i procent. 
 
Personaleomsætning: 
Tue præsenterer en oversigt over personaleomsætningen siden 1. 
januar 2021-nu. 
 
Skolebestyrelsen drøfter hastigheden for personaleomsætningen 
som en mulig måde at følge omsætningen på. Bestyrelsen drøfter 
også behovet for at kende tallene pr. matrikel. Det giver mening for 
bestyrelsen at følge udviklingen, men det skal ikke blive 
administrativt tungt for ledelsen. 
 
Skolebestyrelsen ønsker, at Tue skal forhøre sig i forvaltningen 
omkring support ifht dataoversigt over personaleomsætningen, så 
udviklingen kan følges. 
 
 

 
Tue  

19:05 – 19:15  Sag vedr. samling af Lillevang Skole 
 

Status/opsamling:  

Tue/ 
Peter  
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Skolebestyrelsen drøfter udmeldingen og den kommende periodes 
usikkerheder. Det bliver den nye skolebestyrelse, der kommer til at 
arbejde med en eventuel undersøgelse af muligheden for at samle 
skolen på en matrikel. Et vigtigt opmærksomhedspunkt for 
bestyrelsen bliver, hvilke forudsætninger, der skal være på plads, 
hvis en samling skal finde sted og påbegyndes. 
 

Håndtering af henvendelser: 
Hvis skolebestyrelsen modtager henvendelser, som ikke kan 
besvares, kan de videresendes til Tue, som sender dem videre til 
forvaltningen. Peter har orienteret forvaltningen om, at bestyrelsen 
ikke kan svare på henvendelser (jf. forældreorientering fra 
forvaltningen i Aula). 

 
19:15 – 19:25  

 
Nyt fra elevrådet  

 

Elevrep.  

 
 

 
 

 

 
 

 
 

19:25 – 20:10  

 
9. klassernes sidste skoledag har været afholdt. Dagen forløb godt 
og 9. årgang havde en dejlig dag. 9. årgang ønsker at invitere 
vikarerne med til dimissionsfesten tirsdag den 21.6. 
 
Rettighedsrådet på afd. Lillerød ønsker at blive hørt i den politiske 
proces omkring en eventuel samling af Lillevang Skole. De har holdt 
møde.  
 
Servicereduktionskataloget  
 
Gennemgang: 
Skolebestyrelsen drøfter mulige konsekvenser på skoleområdet. 
Herunder på SFO-området, hvor der kan være en bekymring for 
dalende tilslutning til SFO. Generelt på skoleområdet stemmer 
katalogets forslag ikke overens med kommunes børne- og 
læringssyn. Det er centralt for bestyrelsen, at kvaliteten af 
undervisningen sikres. 
 

Håndtering af høringssvar: 
Peter skriver et udkast til høringssvar og sender til bestyrelsen. 
Udkastet sendes til forvaltningen omkring 1.8. 
I bestyrelsens høringssvar skal bekymring for følgende områder 
skrives frem: 

 Færre lærere i undervisningen  
 SFO-området (er i forvejen svært at få økonomisk til at 

hænge sammen) 
 Kompetenceudvikling på skoleområdet 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

Peter  

20:10 – 20:20  Kommunikation  
 
Peter skriver et kort sommerbrev til forældrene på vegne af den 
fungerende bestyrelse.  
 

Alle  

20:20 –  Boblevand, afsked, farvel og tak Alle 

 


